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Začíná podzim, je po dovolených 
a  myslím, že jsme se v  několika 
minulých týdnech nenudili, a  to 
doslova! 
Dvakrát nás vypláchla povo-
deň, máme nové vedení obce 
a na mnohých místech stále pro-
bíhají stavební práce, které nám 
trochu komplikují poklidný chod 
obce. Děkujeme za  pochopení 
a shovívavost…
Pro nepřízeň počasí jsme museli 
zrušit tradiční Rozloučení s létem 
i dětské divadélko v sobotu 14. 9. 
Vše vám vykompenzujeme v ná-
sledujících akcích na podzim.
Povodně poničily stezky, koryto 
potoka včetně nově vybudova-
né ochranné zdi, způsobily pády 
stromů a  podmáčely mnoho po-
zemků, což znemožňuje další 
práce. Ve dnech před druhou, již 
avizovanou a  nevyhnutelnou po-
vodní jsme dělali maximum pro 
minimalizaci škod, a  to i ve spo-
lupráci se společností Arendon 
a  SDH Popovičky. Do  jaké míry 
se nám to povedlo, posuďte 
sami. Vyčíslíme celkovou částku 
na opravy, abychom věděli, jak se 
nám to promítne v rozpočtu obce. 
V průběhu léta jsme stabilizovali 
finance obce ve spolupráci s naší 
paní účetní. Přesunuli jsme de-
sítky milionů korun mezi banka-
mi a jednotlivými účty, peníze se 
snažíme držet primárně na termí-
novaných vkladech. Procházíme 
smlouvy a  kontrolujeme platební 
morálku našich partnerů. Opti-
malizujeme investice, aby bylo vše 
transparentní.
Od  12. 9. máme nového starostu 
i  místostarostu nehledě na  to, 
z  jaké byli předvolební kandidát-
ky, ale jakou měli chuť pracovat 
na obci – zkrátka pro nás všechny, 
kdo zde bydlíme, žijeme a máme 
to tu rádi. Jsme v polovině voleb-
ního období, je před námi ještě 
spousta práce, dál budeme pokra-
čovat dle rozvojového plánu obce. 
V  neposlední řadě pracujeme 
na  lepším informování občanů 
počínaje Facebookem přes WEB 
až po SMS a aplikaci Česká obec. 

Alexander Tuháček

Povodně
Ve dnech 12. 8. a 14. 9. nás postihly povodně. První povodeň v neděli byla blesková, za 60 min 
napadlo kolem 50 mm vody. Šlo o něco, na co se nedá připravit, ale je nutné pracovat na pre-
ventivních opatřeních, jelikož se jedná o pravidelně se opakující jev. Podobnou povodeň jsme 
zažili i v červnu 2013. Naštěstí situace v naší obci nebyla tentokrát ani zdaleka tak dramatická 
jako například v Herinku, kde voda a bahno z polí napáchaly značné škody. Jedná se v podstatě 
o ekologickou katastrofu.

Problémem bylo množství klacků, které ucpá-
valy mosty, a spolu se zaneseným korytem po-
toka došlo na  některých místech k  vylití vody 
z koryta do přilehlých pozemků. Některé sklepy 
byly zatopeny a došlo ke kompletnímu ucpání 
dešťové kanalizace na  většině míst. Děkujeme 
SDH za včasný zásah a pomoc.
A co my na  to? Okamžitě byl povolán zodpo-
vědný pracovník Povodí Vltavy p.  Němeček, 
analyzovali jsme problémová místa a  dohodli 
jsme se na nejnutnějších pracích. Zároveň obec 
vlastními silami ihned vyčistila většinu kanálů 
a dešťových vpustí. Čistily se strouhy a kácely se 
náletové dřeviny v potoce. Sekala se tráva a křo-
ví podél cest. Že by předtucha dní příštích?
Bohužel, již 10. – 11. 9. bylo jasné, že se situace 
bude opakovat! Doslova na  poslední chvíli se 
nám podařilo s  Arendonem zkoordinovat od-
puštění retenční nádrže pro zavlažování golfu 
(čerpadla jela od pátku na maximum, ale množ-
ství vody nebylo možné odčerpat…), stejně tak 
snížení hladiny rybníků, které také pomohly 
zachytit část vody. Celkem bylo zachyceno cca 
14,000 m3 vody. Mostek v  Chomutovicích byl 
také na poslední chvíli vyčištěn od nejnutnějších 
nánosů. Obec zakoupila nové výkonné „profi“ 

kalové čerpadlo na žádost hasičů. Rozestavěná 
silnice K Rybníku v Chomutovicích byla zakon-
zervována a práce byly přerušeny, čímž se mini-
malizovaly škody. 

Do  rána 14. 9. napršelo více jak 100 mm srá-
žek,  v  průběhu dne dalších 40 mm a  v  neděli 
20 mm. Tato druhá povodeň byla vlastně „pod 
kontrolou“ a nic zásadního se nestalo. Obec byla 
pravidelně monitorována celou noc na  sobotu 
i  v  průběhu celého sobotního dne. (Bohužel 
na  mnoha místech nesvítilo veřejné osvětlení, 
právě zde probíhala rekonstrukce.)
A co nás čeká a nemine? Prvním krokem bude 
analýza škod a jejich náprava. Snažíme se podat 
žádost o dotace na povodňové škody a uplatnit 
škody i z pojištění obce. Dále, a to je velice dů-
ležité, musíme vypracovat „Povodňový plán“ 
obce, jako mají ostatní obce v našem okolí (opět 
budeme žádat o dotace, je-li to možné). 
V  neposlední řadě se budeme snažit o  vybu-
dování protipovodňových opatření – obnovit 
meze, sázet stromy a keře na obecních pozem-
cích. Vybudovat a obnovit rybník Ve Struhách 
a dělat osvětu mezi občany. 

Alexander Tuháček

ÚVODNÍ 
SLOVO
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28. 6. se konalo Vítání prázdnin v OAKS Prague v Nebřenicích. 
Děti se opět mohly těšit na dobré jídlo a pití, skákací hrad, 
malování na  obličej, dílničku pizzy pro děti, charitativní 
prodej dortíků a cukrové vaty nebo pohádkové postavičky 
v životní velikosti.

9. 7. na  dětském hřišti přibyly dětské piknikové stolky, kde si 
děti mohou posedět a dát si společnou sváču mezi akti-
vitami na hřišti. 1

25. 7. byla nainstalována výstava „Hrdinové 2. sv. války“ na náv-
si v  Chomutovicích, kterou jste měli možnost zhlédnout 
do konce srpna. 2

26. 7. jsme na FB a webu připomněli, jaké jsou podmínky odvo-
zu odpadu do sběrného dvora v Dobřejovicích, který jste 
začali v hojné míře využívat. 
Limity dovozu na 1 rok pro trvale hlášené obyvatele na-
šich obcí: 
- Pneumatiky 4 ks
- Suť 1t (nad tento limit si každý občan hradí sám dle cení-
ku tj. 1 000 Kč za 1 t)
- Objemný odpad
- Nebezpečný odpad mimo azbestu a asfaltové lepenky
- Bioodpad

3. 8. byla zahájena postupná výměna osvětlení a starých sloupů 
ve všech obcích. 

10. 8. se konalo tradiční Posezení u  grilovaného prasátka 
v  Chomutovicích u  obecního úřadu. Akci pořádal Sbor 
dobrovolných hasičů Popovičky. Pro děti byl opět připra-
vený skákací hrad a hasičská pěna. 

15. 8. byl zahájen golfový turnaj DP WORLD TOUR na  hřišti 
v Nebřenicích. V sobotu zde kromě golfu vystoupila sku-
pina Monkey Business. V neděli odpoledne po finálovém 
kole byl vyhlášen vítěz turnaje a akce byla ukončena. 

18. 8. měl SDH Popovičky výjezd k  odčerpání vody z  důvodu 
zaplaveného odtokového kanálu po vydatném dešti v Po-
povičkách pod kostelem. 3

19. 8. začala první etapa opravy silnic, a  to oprava silnice 
od  obecního úřadu směr Petrovy Vrchy. Silnice byla 
po dobu opravy zcela uzavřena. 4

24. 8. se konala Poutní mše svatá v kostele sv. Bartoloměje.
30. 8. proběhla revize potoka po  povodních za  účasti odbor-

ného poradce z Povodí Vltavy. Následně bude zpracován 
návrh na revitalizaci toku.

6. 9. byla dokončena druhá etapa opravy silnic, a  to v  ulici 
Na Stádlech, opravoval se povrch vozovky. 

7. 9. proběhl sběr nebezpečných odpadů v našich obcích. 
11. 9. probíhaly práce na odstranění stromů po povodni, které 

bránily průtoku vody v potoce. Také byly vyčištěny strou-
hy, jež byly pár let zanesené. 5  6

12. 9. se konalo veřejné zasedání zastupitelstva, kde se volil 
starosta, místostarosta a další funkce, které bylo potřeba 
na úřadě dosadit. 

14. 9. se měla konat akce Rozloučení s  létem a divadélko pro 
děti. Bohužel, vzhledem k nepříznivého počasí musela být 
akce na poslední chvíli zrušena. 

20. a 21. 9. se konaly krajské a senátní volby v budově Obecní-
ho úřadu Popovičky.

20. 9. proběhla v lomu v Chomutovicích akce „JCB Demo Day 
2024“. Přišlo více než 200 návštěvníků z řad odborné ve-
řejnosti a zákazníků. Jsme rádi, že jsme byli u toho a naše 
obec vyšla vstříc pořadatelské firmě TERRAMET. 7

23. 9. začala oprava mostku v  ulici Na  Stádlech vedle ČOV,  
silnice byla zcela uzavřena. Objezdová trasa vedla přes 
Chomutovice, kde se otevřela nově opravená a vyasfalto-
vaná silnice.

27. 9. se konalo druhé kolo senátních voleb v budově Obecní-
ho úřadu Popovičky. 

Sledujte aktuality na FB/obecpopovicky. 
Děkujeme všem 183 sledujícím za podporu!

RYCHLOVKY Z OBCE – OHLÉDNUTÍ ZA LÉTEM

1 2 3

7654
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 OBEC INFORMUJE

Nové veřejné osvětlení v obci

V první fázi byla vyměněna svítidla začátkem srpna v ulici Na 
Stádlech a na Petrových vrších. V druhé fázi o týden později, byly 
vyměňovány staré sloupy a svítidla v Popovičkách. Od 16. srp-
na probíhala výměna v Chomutovicích a poté v ulici Na Skalce. 
Během oprav nefungovalo veřejné osvětlení v  daných lokali-
tách. Druhý týden v září proběhlo dokončení stavby kromě ulice 
Do Polí, kde byla zjištěna starší porucha kabeláže. Další informa-
ce o projektu naleznete na str. 5.   Petr Kvarda

Aktualizace webových stránek 
Požádali jsme administrátora webových stránek obce pana 
Romana Janka, aby během srpna provedl aktualizaci stránek. 
Cílem bylo zlepšit jejich přehlednost a  usnadnit vám přístup 
k důležitým informacím.

ZMĚNY NAPŘ. ZAHRNUJÍ:
•  Pravidelnou aktualizaci obsahu a struktury webu
•  Vylepšení hlavní a postranní navigace pro snazší orientaci
•  Zpřehlednění úřední desky a dokumentů
•  Přidání odkazu na  obecní Facebook stránku, která se stejně 

jako web aktualizuje několikrát do týdne
•  Změnu názvů sekcí a odkazů či jejich přidání na určitá místa 

pro snazší orientaci, přehlednost a lepší provázanost

Provedli jsme také celkovou kontrolu webu, odstranili nefunkční 
odkazy a zastaralý obsah. Graficky jsme upravili výpisy z úřední 
desky a dokumentů pro lepší přehlednost. Uvědomujeme si, že 
webové stránky obce jsou důležitým zdrojem informací pro vás, 
občany. Proto se snažíme web neustále vylepšovat.
Pokud máte jakékoliv nápady, podněty či zajímavé fotografie 
z obce pro další případné vylepšení, budeme rádi, když nám je 
sdělíte. Alexander Tuháček

Revize 
potoka
Na mnohých místech 
naší obce, viz článek 
„Povodně“ na  str. 1, 
řešíme s  Povodím 
Vltavy protipovod-
ňová opatření, jako 
je zahlubování koryta 
a  prořez náletových 
dřevin. Nutno po-
dotknout, že přístup 
Povodí Vltavy je ve-
lice vstřícný a v rámci 
finančních možností 
bude většina úprav 
hrazena ze státního 
rozpočtu, a  niko-
liv z  rozpočtu obce.
 Alexander Tuháček

Oprava silnic
Právě probíhá třetí fáze opravy silnic v  našich obcích (oprava 
mostku u ČOV v ulici Na Stádlech). Otázkou je, zda stihneme 
do zimy ještě zrealizovat další 4 fáze, včetně kompletní přestavby 
„zpomalovačů“ Na Stádlech. V tuto chvíli jsou zpomalovače stále 
stavbou, nikdy nebyly zkolaudovány, tudíž řešíme změnu stavby 
před dokončením. Bohužel stavební úřad v Říčanech je totálně 
zahlcen prací (v rámci nového stavebního zákona) a čekací lhůty 
na stavební povolení se neúměrně prodlužují v  řádech měsíců. 
Původní plán realizace staveb pro rok 2024 se nám tím poněkud 
natahuje.  Alexander Tuháček

Měřič rychlosti – Pod Skalkou
Po  dohodě s  obyvateli ulice 
Pod Skalkou řešíme aktuál-
ně umístění třetího měřice 
rychlosti při vjezdu do  obce 
spolu s  vodorovným znače-
ním, jako jsou příčné čáry, 
50ka atd. Graficky to vypa-
dá hezky. Doufáme, že dojde 
ke snížení rychlosti při vjezdu 
do  obce od  Modletic. Máme 
plnou podporu PČR. 

Alexander Tuháček

Optika do domu
V minulých týdnech jste byli kontaktováni, dům od domu, ohled-
ně připojení vaší nemovitosti na optiku od společnosti T-Mobile, 
resp. optickým kabelem zdarma až do  domu. Celkový přehled 
pro vs. proti nebyl do  uzávěry tohoto čísla časopisu uzavřen. 
Během několika týdnů budou veškeré závěry zveřejněny. 

Alexander Tuháček
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 ZE ŽIVOTA OBCE 

Finance obce

V  minulých týdnech proběhla diskuse na  obci mezi občany 
ohledně finanční stability a výdajů obce. Můžeme si dovolit in-
vestovat do oprav a obnovy obce? Není obec zadlužená? Předně 
je třeba vysvětlit, že veškeré výdaje obce jsou plánovány dopře-
du a  rozpočet obce prochází schválením zastupitelstvem před 
koncem roku na  rok příští. Obec má v  tuto chvíli na  účtech  
cca 38 milionů Kč rozdělených do třech bankovních domů: KB 
pro běžnou agendu, ČNB s nejvýhodnějším úročením na termí-
novaných vkladech a  UBC s  termínovanými vklady s  krátkou 
výpovědní lhůtou. Všechny nové smlouvy jsou a budou vždy po-
depisovány min. s 30denní splatností faktur, aby nedošlo k pla-
cení po splatnosti a obec mohla držet peníze na termínovaných 
vkladech do poslední chvíle. 
Obec má dostatek aktiv/ vlastních zdrojů jak na provoz a běžný 
chod obce, tak na investice. A naším cílem je rozumně a smys-
luplně investovat a rozvíjet obec s péčí řádného hospodáře, jak 
nám ukládá Zákon o obcích.
 Alexander Tuháček

Rozbor vody
Na žádost občanů bychom vás rádi informovali, že kvalita vody 
je pravidelně monitorována firmou AG Kolín a obec má k dispo-
zici pravidelné rozbory vody ve vodovodní síti, které jsou dané 

vyhláškou 252/2004 Sb. v  platném znění (vyhláška, kterou se 
stanoví hygienické požadavky na pitnou a teplou vodu a četnost 
a rozsah kontroly pitné vody). Rozsah analýz: rozlišují se tzv. úpl-
né rozbory (více než 100 analyzovaných parametrů) a  krácené 
rozbory (cca 20 parametrů). Četnost odběrů a analýz se určuje 
dle množství rozváděné vody. Pro obec Popovičky to znamená: 
1× ročně úplný rozbor a 3× ročně krácený rozbor. Poslední odběr 
proběhl dne 26. 9. 2024 a bude zveřejněn na webových stránkách 
obce v nejbližších dnech. Dosavadní odběry byly v pořádku. 

Petr Kvarda

Měřiče rychlosti –  
report po cca. 3 měsících
Určitě jste si všimli nově nainstalovaných měřičů rychlosti 
na hlavní silnici 320 z obou stran. Ještě se nám vrátil měřič na sil-
nici 319 od Herinka (pouze informativní), který jsme na žádost 
občanů posunuli na kraj obce na první sloup veřejného osvětlení. 
Detailní data a grafy budeme postupně zveřejňovat.
Stručné shrnutí: naší obcí projede cca 2300–2700 aut ve všední 
den (nejvíce vytížený čas je mezi 15. a 16. hodinou, tj. 250–300 
aut) a 1300–1600 aut o víkendu v každém směru. A teď ta dob-
rá zpráva: Bezmála 70 % aut dodržuje povolenou rychlost v obci. 
Zbytek překračuje rychlost jen mírně, tj. mezi 50–60 km/h. 
Výjimečně je překročena rychlost o více jak 20–30 km/h.

Alexander Tuháček



5ZÁŘÍ 2024

ELTODO

Dokončení renovace veřejného osvětlení 
výměnou za LED
Do konce září bude dokončeno a předáno renovované veřejné osvětlení v souladu se 
smlouvou o dílo v návaznosti na dotační podmínky. Jednalo se o zakázku v hodnotě 
2 600 000 Kč včetně dotace 1 300 000 Kč z MPO z fondu Národního plánu obnovy. 
Celkem jsme vyměnili 118 svítidel a 39 sloupů.

Za  zhotovitele jsme rádi, že jste se roz-
hodli jít cestou úsporného a  ekologicky 
šetrného veřejného osvětlení, kdy může-
te očekávat úsporu na spotřebě elektrické 
energie 87 %. Hladiny osvětlení včetně 
světelných parametrů jsou striktně dány 
normou ČSN (tzn. světelné spektrum 
2 700 K). Pro dosažení normových pa-
rametrů je často vyžadována kombinace 
různých optických a výkonových parame-
trů svítidel, která na sloupu vypadají stej-
ně, leč jen u vás v obci bylo použito více 
různých typů konfigurací dle zatřídění 
ulic. Věříme, že budete s „novým“ osvět-
lením spokojeni. 
Děkujeme za součinnost a skvělou komu-
nikaci s  vedením vaší obce při realizaci 

zakázky, kdy práce v ulicích probíhaly bez 
problémů. Nad rámec této zakázky bylo 
bohužel zjištěno několik poruch na vede-
ní v zemi, které budou staršího data, kvůli 
kterým dochází k  výpadkům veřejného 
osvětlení. Je objednán měřicí vůz za úče-
lem vyhledání poruch a případně rovnou 
na místě bude zajištěna oprava či náhrada 
kabelového vedení. Toto již není součástí 
dokončené dotační akce.
Životnost osvětlení je odhadována na cca 
25 let. Kromě úsporného a  šetrného 
osvětlení dále obec ušetří na  servisu 
a  opravách. Věříme, že to byly efektivně 
investované peníze. 

Helena Nová Žohová
Eltodo osvětlení s.r.o.
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Povodeň 18. srpna

HASIČI

Odpoledne a večer by se daly nazvat jako VÝJEZD č. 2, 3, 4, 5 v roce 2024. Naše jed-
notka byla v 17:19 vyslána na čerpání vody v hotelu v Popovičkách. Cestou jsme byli 
občany voláni k čerpání vody na návsi v Popovičkách, kde voda zaplavila odtokový 
kanál a následně tekla do přilehlého domu.

Během čerpání vody se část jednotky 
přesunula do hotelu, kde bylo zjištěno za-
plavení sklepních prostor o velikosti více 
jak 200 metrů čtverečních. Vzhledem 
k nízké hladině vody nebylo možné vodu 
odčerpat. Následně jsme provedli kont-
rolu rybníka v Chomutovicích, kde jsme 
vyčistili ucpaný přepad. 
Po  komunikaci s  operačním střediskem 
jsme byli vysláni do  Herinka, kde bylo 
hlášeno zaplavení nové zástavby. Po pří-
jezdu na  místo jsme zjistili přeplněné 
septiky, které jsme odčerpali za  pomoci 

kalového čerpadla SDH Herink. Po  od-
čerpání dvou septiků jsme se přesunuli 
do ulice Radějovická, kde nás čekalo asi 
to nejhorší, několik vyplavených domů 
a  zahrad s  nánosem bahna. Postupně 
jsme začali společně s  SDH Herink 
a SDH Osnice čerpat vodu z domů a při-
lehlých zahrad. Po odčerpání všech míst 
jsme ve  21:35 nahlásili návrat na  zá-
kladnu, kde jsme uvedli jednotku zpět 
do akceschopnosti.

Jaroslav Švehla, 
Velitel SDH a JSDH POPOVIČKY
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15/12/2024

OObbeeccnníí  úúřřaadd  PPooppoovviiččkkyy  aa  FFaarrnnoosstt  
ŘŘííččaannyy  vvááss  zzvvoouu  nnaa

AADDVVEENNTTNNÍÍ  
OODDPPOOLLEEDDNNEE

Advent na faře
15:00 - 18:00 hod. 
fara v Popovičkách

vánoční tvoření
výstava betlémů a perníků
občerstvení

České roráty
16:00 - 17:00 hod. 
kostel sv. Bartoloměje

Tradiční adventní písně z 15. 
století zpívané při svíčkách
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Jedním z prvních projektů, které jsme pro 
obec řešili a dále řešíme, je rekonstrukce 
hřbitovní zdi u  kostela sv. Bartolomě-
je 1 . Tam se v počáteční fázi plánovalo 
podání žádosti o dotaci již v únoru 2023. 
Vzhledem k náročnosti přípravy podkla-
dů pro podání žádosti o dotaci se termín 
posunul na únor roku letošního. Při pří-
pravě žádosti je nutné vyřešit mnoho díl-
čích úkolů, mimo jiné je potřeba:

•  Projektová dokumentace, rozpočet, 
technický popis;

•  Vyjádření památkářů, církve, Krajské 
správy a  údržby silnic, stavebního 
úřadu;

•  Havarijní posudek;
•  Výpis z katastru nemovitostí...

... a poté se přijde na to, že hřbitovní zeď, 
která se dle historické paměti obyvatel 
nachází na pozemku církve, je pravděpo-
dobně na  pozemku obce. A  začíná další 
kolečko. Geodet, církev, stavební úřad, ar-
chiv, projektant. A měsíce plynou. 

Podání žádosti o dotaci v únoru 2024 stí-
háme, žádost podána. Během formální 

kontroly projektu na ministerstvu dochází 
k dalšímu doplňování podkladů. Je potře-
ba jinak formulovat souhlas církve, je po-
třeba doložit, zda hřbitov okolo kostela je, 
nebo není v provozu... To vše pro projekt 
za cca 300 tisíc korun. 
Povedlo se, dotace pro obec byla v  září 
na ministerstvu schválena. Začíná přípra-
va výběrového řízení na zhotovitele stav-
by. Poté výběr zhotovitele, souhlas zastu-
pitelstva, podpis smlouvy se zhotovitelem, 
stavební práce, spolupráce s  památkáři, 
průběžná fotodokumentace, spolupráce 
s  technickým dozorem. A  další dodání 
podkladů pro ministerstvo.

Podobně náročný projekt na  přípravu, 
který se připravoval na dotaci, byla rekon-
strukce ulice K  Rybníku a  rekonstruk-
ce mostku v  ulici Na  Stádlech. Znovu 
bylo potřeba mnoho vyjádření, podkla-
dů, projekt, rozpočet... Žádost o  dotaci 
se podávala v  červnu 2023. Byla podána 
formálně správně, prošla veškerou kont-
rolou na ministerstvu. Bohužel, z důvodu 
velkého převisu žádostí a  nízké alokaci 
(množství peněz určených pro dotace), se 

projekt dostal do takzvaného „zásobníku“, 
což jsou žádosti o dotaci, které jsou podá-
ny správně, vyhovují všem podmínkám, 
není na  ně ovšem dostatek finančních 
prostředků. A  tak je obec nucena finan-
covat tento projekt z vlastního rozpočtu. 
K tomuto rozhodnutí došlo po konzultaci 
s  naší společností, a  to na  základě nevy-
hlášení stejného dotačního titulu v  roce 
2024 a nejasného plánu vyhlášení pro rok 
2025. 

Následně jsme řešili na  dotaci projekt 
„Informačních měřičů rychlosti“, 
které jsou instalovány na  silnici mezi 
Modleticemi a  Petříkovem, jeden měřič 
je v Popovičkách před křižovatkou s uli-
cí Ke Kostelu a druhý je instalován v čás-
ti Chomutovice, před křižovatkou s  ulicí 
K Návsi. Na tyto měřiče získala obec dota-
ci ze Středočeského kraje. 

Není pro nás prioritou pouze podání žá-
dosti o  dotaci. Umíme i  samostatná vý-
běrová řízení k  jakékoliv akci. To je pří-
klad projektu „Rekonstrukce veřejného 
osvětlení“, kdy dotaci obec vyřizovala 
svépomocí a naše firma poté administro-
vala výběr dodavatele nových světel. Vše 
samozřejmě v úzké spolupráci s obcí a do-
tačním fondem. 

ROZVOJ OBCE

Nové projekty s firmou TIMIKA
Obec Popovičky ve  spolupráci s  naší firmou připravuje již od  roku 2023 projekty, 
u kterých se ucházela nebo bude ucházet o spolufinancování z národních nebo evrop-
ských dotačních fondů. 

1
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Pokud v  průběhu přípravy zjistíme, že 
takový projekt nevyhovuje konkrétnímu 
dotačnímu titulu, nebo že šance na  zís-
kání dotace jsou nízké, komunikujeme 
neprodleně se zástupci obce, a  pokud 
dojde k  dohodě, takový projekt na  do-
taci nepodáváme. Příkladem je projekt 
„Stezky Na  Stádlech a  Do  Polí“, což je 
projekt společné stezky pro chodce a cyk-
listy. Zde poté, co byla vyhlášena dotač-
ní výzva, na  kterou jsme se připravovali, 
jsme zjistili, že podmínky této výzvy jsou 
oproti minulým výzvám změněny a  šan-
ce na úspěch projektu jsou mizivé. Proto 
jsme se domluvili se zástupci obce, že ten-
to projekt nebudeme na  dotaci podávat 
a  že počkáme na  jinou vhodnou výzvu, 
případně, že obec výstavbu stezky zafi-
nancuje ze svého rozpočtu. 

Jiná podobná akce, kde jsme na  posled-
ní chvíli vyhodnotili, že není velká prav-
děpodobnost získání dotace, byl pro-
jekt „Modernizace technologie ČOV“. 
Projekt jsme ještě před podáním žádosti 
konzultovali s dotačním fondem, a proto-
že šlo „pouze“ o výměnu technologie, a ne 
o stavební práce, domluvili jsme se s obcí, 
že je výhodnější žádost nepodávat a uše-
třit tak prostředky za  naše služby. Šance 
na získání podpory z fondu by byla rovna 
nule (nízké bodové hodnocení a v minu-
lých letech na  fondu vždy více projektů 
nežli peněz). Obec bude investovat reno-
vaci ČOV z vlastních prostředků. 

Jiná úspěšná dotace, která je aktuálně 
v  běhu, je dotace na  „Přístavbu altánu 
v  Popovičkách“ 2 . Na  tento projekt je 
rovněž získána dotace ze Středočeského 
kraje. Projekt je aktuálně v  procesu pří-
pravy podkladů pro smlouvu s  krajem, 
následovat bude samotná přístavba altánu 
a  další administrativní kroky nutné pro 
dokončení.

Největší projekt, na  kterém se pracuje 
již od loňského roku, je příprava rekon-
strukce fary v  Popovičkách 3 . Tento 
projekt je aktuálně ve  stádiu přípravy 
studie, na  základě které bude následně 
ve  výběrovém řízení vybrán projektant. 
Toto výběrové řízení, stejně jako ostat-
ní výběrová řízení v  obci, bude admi-
nistrovat naše společnost ve  spolupráci 
s externí advokátkou. Taková spolupráce 
zajišťuje pro obec a občany jistotu, že vý-
běrová řízení budou a  jsou vyhlašována 

dle zákona, požadavků a metodik jednot-
livých dotačních fondů. 
Příprava takto náročného projektu opět 
vyžaduje aktivní spolupráci obce, naší 
společnosti, projektanta, památkářů 
a dalších zainteresovaných úřadů. V prů-
běhu přípravy projektové dokumentace již 
budeme cílit na konkrétní dotační fondy 
tak, aby projektová dokumentace odpoví-
dala požadavkům těchto fondů. Naší jed-

noznačnou prací je získat pro obec (nejen 
k  tomuto projektu) co nejvíce dotačních 
prostředků, aby finanční spoluúčast obce 
byla co nejmenší. 

Další projekty na rok 2025 již s obcí inten-
zivně připravujeme od  května letošního 
roku, příprava je prostě časově náročná. 

Za společnost TIMIKA
Martin Hrbek, majitel

ROZVOJ OBCE

3

2
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OAKS PRAGUE

V minulém čísle zpravodaje jsme vás informovali o tom, že se bude v Nebřenicích na hřišti PGA National Czech Republic Oaks 
Prague konat prestižní golfový turnaj D+D REAL Czech Masters 2024. 

Turnaj se konal od čtvrtka 15. do neděle 18. srpna. Široká veřejnost, jakož i obyvatelé našich obcí, členové České golfové federace a no-
vináři měli možnost se denně zúčastnit boje o titul. Jsme rádi, že spousta z vás si zakoupila vstupenku, i když nejste třeba golfisté, ale 
šli jste se podívat na to, co se děje v naší bezprostřední blízkosti. Někteří zde neúnavně obcházeli celé hřiště, nehledě na úporné vedro, 
a sledovali světové hvězdy golfu, jak v přátelské atmosféře a za obrovské podpory diváků postupují k poslední jamce. Nad očekávání 
pořadatelů přišlo na turnaj přes 12 500 diváků se vstupenkami, plus hosté, novináři, hráči a jejich doprovod. 

Foto credit: Relmost, a.s.                                                                                          Pohled na green 18. jamky

Kromě turnaje zde byla postavena vesnička s prodejními a propagačními stánky, občerstvením, VIP stany, velká tribuna na 18. jamce 
a zázemí pro hráče na zámečku. 

V sobotu kromě golfu a doprovodného programu proběhl koncert kapely Monkey Business, na který jsme vás také zvali. Opět to 
na maximum rozbalili Matěj Ruppert a Tereza Černochová. Sice bylo po intenzivním dešti, ale sluníčko se opět velmi rychle vzpama-
tovalo, a tak se celá kapela na pódiu trochu grilovala. O to víc je to ale rozpálilo k maximálnímu výkonu. Byli opět „monkey“!

                                                                                                                                  Kapela Monkey Business 

Turnaj také navštívil Kyle Phillips, designér golfového hřiště PGA National Czech Republic Oaks Prague, který má mimo jiné na svědomí 
několik hřišť patřících do světové TOP 100. Hřiště PGA National Czech Republic Oaks Prague je průkopníkem environmentálně udržitel-
ného golfového designu a je pod správou společnosti Troon. Tato divize soukromých klubů Troon Golf patří mezi světové lídry ve správě 
golfových hřišť, s více než 700 špičkovými hřišti po celém světě. Kromě udržitelnosti se hřiště může pyšnit dokonale vymodelovanými jam-
kami, nádhernými výhledy do krajiny a na Prahu či zázemím pro hráče v zrekonstruované klubovně, která se nachází v zámečku z 19. století.  

Nebřenice – světoznámá destinace?
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OAKS PRAGUE

                                                                                                                                    Architekt golfového hřiště PGA National Czech Republic Oaks Prague 
Kyle Phillips

A KDO VYHRÁL? 
10. ročník vyhrál 27letý Francouz David Ravetto, který poprvé ve své kariéře vyhrál světový pohár DP World Tour. Na druhém místě 
skončil Švéd Jesper Svensson, který byl velký sympaťák a od začátku jsme mu fandili. 
Ravetto se stal šestým hráčem v historii poháru, jenž vyhrál právě v České republice na turnaji D+D REAL Czech Masters. Obdržel 
šek na téměř 400 000 eur a 500 bodů v sezónní tabulce. Tím se posunul na 30. příčku světového hodnocení. 

Vítěz turnaje David Ravetto

A CO ČEŠI? 
Tento turnaj neměl jen mezinárodní význam, ale byla to také obrovská příležitost pro české hráče utkat se se světovými hvězdami. 
Turnaje se zúčastnili Šimon Zach, Ondřej Lieser, Filip Mrůzek, David Siwy, Maxmilian Jelinek, Jakub Hejlek, Gordan Brixi, Petr 
Hrubý, Stanislav Matuš a Lukáš Komrska. Do turnaje nakonec nenastoupil Louis Klein.

Velmi solidní finálové kolo odehráli i oba čeští profesionálové, kteří na Oaks prošli cutem. Jak Mrůzek, tak i Zach skončili rundou 
za 69 ran (-3). Mrůzek tak dohrál s konečným skóre -7 v sedmé desítce, Zach se skóre -5 v osmé.

Za PGA National Czech Republic startoval Lukáš Komrska a jeho 
caddy Viktor Čapek, kteří jsou oba členy PGA National Czech 
Republic. Byl to jeho první start na D+D REAL Czech Masters, 
a za nás velmi povedený.
Lukáš je profesionálním hráčem a také trenérem na PGA National 
Czech Republic (Oaks Prague), který se rád věnuje novým i začí-
najícím hráčům. V případě zájmu se na něho můžete obrátit.

A CO Z TOHO MĚLA NAŠE OBEC?
Obec získala za  pronájem pozemků na  parkování 45  000 Kč 
a mimo to byla naše obec skloňována ve všech sportovních mé-
diích na  světě po dobu několika dní. Úchvatné záběry z kamer 
do krajiny a směrem na Prahu všechny ohromily. 

Lukáš Komrska  
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 ŠPACÍR

Vždy vás ve zpravodaji informujeme o tom, že proběhl „Špacír“, kolik dorazilo účastníků k nám do Popoviček na dětské hřiště 
a jaké občerstvení jsme připravovali. Letos vás chceme nalákat předem, v ostatních obcích je účast hojná, ale z našich obcí se vy-
dává na pochod jen hrstka. Poprvé se upravuje trasa tak, že se začátek přesunuje do Nebřenic k restauraci La Bottega Oaks Deli 
Bistro. 

ŠPACÍR NENÍ JENOM O PROCHÁZENÍ!
Kdo byl na  některém z  předešlých ročníků Špacíru, dá jistě 
za pravdu tvrzení, že nejde o pouhou procházku. Spousta z nás se 
podívá do míst, která ji ani při procházení svou obcí nenapadla 
navštívit. A navíc můžete poznat své nové sousedy, popovídat si 
s  lidmi, které jste roky neviděli, a  tak nějak celkově zažít hezký 
den.

ČTYŘI OBCE SPOLEČNĚ:
Dobřejovice       Herink      Modletice     Popovičky

JAKÁ BUDE LETOŠNÍ TRASA?
Trasa bude dlouhá přibližně 10,5 km a bude startovat v Nebřeni-
cích (část obce Popovičky) u restaurace La Bottega Oaks Deli Bis-
tro. Start je uzpůsoben příjezdu autobusu z Dobřejovic, Herinka, 
Modletic a Popoviček, cíl bude v Herinku.

ČASOVÝ HARMONOGRAM
je čistě orientační. Špacír nejsou závody, Špacír je především zábava. 12. října 2024 tedy půjdeme následovně:

8:00  sraz u La Botega Oaks Deli Bistro, Nebřenice 
(snídaňové menu a welcome drink, plechovkové pivo a pitíčka)

9:00  odchod z Nebřenic

11:00  příchod do Modletic k hasičárně 
(točené pivo, malinovka, klobásy a párek v rohlíku, káva)

12:00  odchod z Modletic

13:00  příchod do Dobřejovic k restauraci Jedenáctka 
(točené pivo, nealko, káva, zákusky, párek v rohlíku)

14:00  odchod z Dobřejovic

15:00  příchod do Herinka na náves (občerstvení)

AUTOBUSY DO NEBŘENIC
V sobotu se můžete na místo srazu dostat autobusem linky č. 363.

Odjezd z Popoviček v 7:46
Odjezd z Chomutovic v 7:47
Příjezd do Nebřenic v 7:50

Podrobné informace včetně mapky trasy naleznete 
na https://naspacir.webnode.cz

ŠPACÍR 12. října 2024



A CO DOKÁŽÍ STROMY A KEŘE?

Teplota 
Chladící účinek mladého zdravého stromu odpovídá 10 klimatizačním jednotkám. Stromy 
dokáží ochladit město až o 5,5 °C, pokud zelená plocha zabírá alespoň 40 % zástavby.

Vlhkost 
Dospělý strom může ročně zadržet více než 15 000 litrů vody  

a zvlhčit vzduch v objemu až 400 litrů denně.

Ovzduší 
Vzrostlý strom vyrobí denně kyslík pro 50 lidí a pohltí 22 kg CO2 ročně, což je zhruba stej-
né množství, jaké vyprodukuje auto cestou z Prahy do Brna.

Fauna 
Strom je domovem řady živočišných druhů – například na jednom dubu najdeme 500 až 

1 000 druhů hmyzu. Stromy také snižují množství patogenních bakterií v prostoru o 10 – 20 %.

Hluk 
Pás zeleně široký pouhé 3 m může snížit hlučnost až o 25 %  
a rychlost větru o 30 – 50 %.

PROČ SÁZÍME STROMY V NAŠICH OBCÍCH?
v předešlých číslech našeho zpravodaje jsme vás informovali o počtu vysázených stromů a keřů v našich obcích. 
Celkem jsme zatím vysadili 230 stromů a 57 keřů zabezpečených proti okusu zvěře. Proč to vlastně děláme? 
Dnes si na to posvítíme s Vlaďkou Pourovou, koordinátorkou pro naši obec, ze společnosti sazimestromy.cz. 
Vlaďka se k nám ráda vrací, protože zde vidí velký potenciál k výsadbě, vždy je vše ze strany obce připravené 
a máme štěstí na dobré party dobrovolníků, kteří mají zájem o životní prostředí. My jsme teprve na začátku, 
ale podívejme se, kolik jejich společnost již vysadila stromů za dobu jejich existence od roku 2014 a jaký to má 
dopad na životní prostředí:

zdroj: www.sazimestromy.cz

Dle výše uvedeného, můžeme naši aktivitu matematicky převést následovně: 

Až budou stromy vzrostlé, zadrží celkem 3 450 000 litrů vody ročně, pohltí 5 060 kg CO2 ročně, 
na každém stromě bude minimálně 500 druhů broučků a snížíme hlučnost a prašnost v obci.

Děkujeme, že sázíte s námi!
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Jak jsme minule avizovali, tentokrát se 
zaměříme na ptáky našich zahrad.

Zahrady představují významný prvek 
v krajině pro naše ptáky. Stále přetrváva-
jícím trendem jsou bohužel až přehnaně 
upravené zahrady s  posekaným trávní-
kem a tújemi kolem plotu bez přírodního 
jezírka. Zahradu je dobré upravit tak, aby 
měla co nabídnout i  dalším obyvatelům 
a  my se mohli těšit z  jejich přítomnosti 
po všechna roční období – zima je asi nej-
lepší pro pozorování ptáčků na  krmítku 
před oknem našich obýváků.
A které ptáky máme na zahradě nejčastě-
ji? Sýkora koňadra je běžným obyvatelem 
ptačích budek a  častým návštěvníkem 
krmítek. Sýkora modřinka hnízdí v duti-
nách a malých budkách. Pěnkava obecná 
žije všude, kde jsou stromy. Patří k  nej-
hojnějším ptákům zahrad. Žluna zelená 
je pták starých ovocných zahrad a parků. 
Brhlík lesní žije v  parcích a  zahradách, 
kde najde staré stromy s dutinami. Často 
ho spatříme lézt hlavou dolů po  kmeni 
stromu. Vrabec domácí byl od  nepaměti 
součástí venkova, dnes spíše vídáme vrab-
ce polního.  Rehek domácí je také běžným 
obyvatelem zahrad. Ke  hnízdění využívá 
zákoutí mezi trámy stejně jako poloote-
vřené budky – rehkovníky. Často zpívá 
z  vyvýšeného místa, podřepuje a  pocu- 
kává rezatým ocáskem. Stehlík obecný 
je pestře zbarvený pták, kterého může-

me na podzim vidět v hejnech přelétávat 
na  zaplevelených pozemcích, především 
s bohatým zastoupením bodláků. Konipas 
bílý nejčastěji pobývá v blízkosti vody, ale 
poslední dobou se v  naší obci již téměř 
nevyskytuje. Mezi poněkud neobvyklé 
návštěvníky našich zahrad patří dudek 
chocholatý nebo ledňáček říční, můžeme 
je pozorovat i  v  okolí např.  ve Velkých 
Popovicích nebo Pyšelech.
A  jak ptáky do  zahrady přilákat? Je tře-
ba nabídnout přirozenou potravu, místo 
k hnízdění – některé druhy hnízdí oprav-
du vysoko v korunách stromů, jiné upřed-
nostňují nižší stromy – zastřihnutý habr 
pro drozdy nebo keře, kde najdeme pest-
rou škálu míst ke hnízdění pro různé malé 
ptáčky. Staré stromy poskytnou přirozené 
dutiny a zdroj hmyzu. Je dobré je nekácet 
a  nechat dožít. Pokud na  zahradě staré 
stromy nemáte, můžete vyvěsit budky. Ty 
je nutné vždy po sezóně čistit! V hroma-
dě dřeva může zahnízdit např. červenka, 
na budově a v podkroví vrabec, rehek, ji-
řička či vlaštovka. Oblíbené jsou živé plo-
ty z ptačího zobu nebo Pyracanthy, které 
mají na  podzim překrásné plody a  ptá-
ci se po  nich mohou doslova utlouct až 
do pozdní zimy a jara – mluvím z vlastní 
zkušenosti... 
Přikrmování na krmítku je dobrá a užiteč-
ná věc, ale někdy vede až k obezitě ptáků, 
a  také pamatujte na  umístění a  ochranu 
proti kočkám. Pokud máte jabloň, je dob-
ré pár jablek na  stromě nechat do  zimy 
pro kosy. Plody mnoha okrasných kul-
tivarů vydrží na  stromě až do  prosince. 
Třešeň láká špačky , trávník plný žížal 
kosy, bodláky stehlíky a další ptáky milu-
jící zrnka. Ty jsou pak pastvou pro naše 
oči. Jehličnany zase poskytnou úkryt a je-
jich šišky potravu po celý rok (třeba pro 

veverky). Keře v době květu lákají hmyz, 
na kterém si pochutnají hmyzožraví ptáci. 
Na  podzim nabídnou bohaté zásoby bo-
bulí. Významnou zásobárnou bobulí pro 
ptáky je břečťan. Navíc je vhodným mís-
tem pro zimování hmyzu. 
Pokud máte malou zahradu u  řadového 
domku, můžete vysadit alespoň někte-
ré okrasné trávy, letničky a  trvalky (le-
vandule, šalvěj, Echinacea a  Rudbeckia), 
jejichž květy lákají hmyz a  semena jsou 
pro ptáky zdrojem potravy. Tyto rostliny 
po odkvětu nestříhejte, aby mohly vytvo-
řit semena. Hmyz, larvy a  další potravu 
ptáci loví v okolí vody, kompostu, záhonů 
květin s mulčovací kůrou, hromad dřeva, 
skalek, nebo v okolí stromů. Ideálním ře-
šením je také zahradní jezírko s mělkými 
břehy, kde se ptáci mohou koupat a napít. 
Stačí ale i miska s vodou. Důležité je vodu 
často vyměňovat. Pozor na  chemii v  za-
hradě, ale to je trochu jiná kapitola, která 
by vydala na  samostatný článek – třeba 
někdy příště.
 Alexander Tuháček  

Žijí tu s námi – ptáci našich zahrad
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 KONTAKTY 
OBECNÍ ÚŘAD 

Obecní úřad Popovičky se sídlem v Chomutovicích
K Rybníku 12, 251 01 Chomutovice

IČ: 00640131
Číslo účtu: 16822201/0100
Datová schránka: 9vfakxa
T: 323 637 123  E: obec@popovicky.cz 
www.popovicky.cz 
FB/obecpopovicky

Úřední hodiny 
Pondělí: 7:00 – 12:30    13:30 – 16:00
Úterý:     7:00 – 10:00    17:00 – 19:00
Středa:   7:00 – 12:00

Vedení obce 
Starosta: Ing. Alexander Tuháček  
M: 603 400 657  E: alexander.tuhacek@popovicky.cz
Agenda: Územní plán, Digitalizace obce, Komunikace za obec,  
Smluvní záležitosti TSP, Obecní policie, Obecní web, Pozemní komunikace,  
Stezky a chodníky, Sezonní údržba obce, Zeleň

Místostarosta: Mgr. Helena Dražanová 
M: 603 554 719   E: helena.drazanova@popovicky.cz
Agenda: Smluvní a právní záležitosti obce, Rozpočet obce, Dětské hřiště 
a sportoviště, Školství

Člen zastupitelstva: Petr Kvarda 
M: 776 688 802  E: petr.kvarda@popovicky.cz
Agenda: Veřejné osvětlení, Komunální odpad, Voda – vodné a stočné,  
Smluvní záležitosti TSP, Předseda finančního výboru

Člen zastupitelstva: Ing. Kateřina Marounková
M: 732 326 331  E:  katerina.marounkova@popovicky.cz
Agenda: Kulturní a společenské akce, Rozpočet obce, Časopis,  
Předsedkyně kontrolního výboru

Člen zastupitelstva: Jaroslav Švehla
M: 723 814 131  E: jaroslav.svehla@popovicky.cz
Agenda: Hasiči, Krizový a povodňový plán, Člen finančního výboru

Člen zastupitelstva: Ing. Jaroslav Richter 
M: 724 563 153  E: jaroslav.richter@popovicky.cz
Agenda: Stavební záležitosti, Člen finančního výboru

Člen zastupitelstva: Ing. Radka Kučerová 
M: 603 402 579  E: radka.kucerova@popovicky.cz
Bez agendy 

Referent státní správy a samosprávy, ověřování listin a podpisů,  
výpisy ze systému Czech POINT: Magdalena Lehovcová  
M: 601 555 177  E: magdalena.lehovcova@popovicky.cz

MĚSTSKÝ ÚŘAD V ŘÍČANECH
Masarykovo náměstí 53/40, 251 01 Říčany
T: 323 618 111 – ústředna
E: podatelna@ricany.cz

POŠTA DOBŘEJOVICE
Na Návsi 3, 251 01 Dobřejovice
T: 954 225 170

OBECNÍ POLICIE VESTEC
T: 702 277 227 str. Radek Bus 
E:  radek.bus@opvestec.cz
 

RESTAURACE/OBCHOD 
Park Hotel Popovičky 
Ke Kostelu 13, Popovičky
T: 240 201 120  E: info@parkhotelpopovicky.cz
 
La Bottega Oaks Deli Bistro 
Dubová 30, 251 01 Popovičky
M: 703 150 150   E: delibistro@oaksprague.cz

SBĚRNÉ MÍSTO BIOODPADU 
Chomutovice, Ve Struhách (od OÚ směr lom),  
Popovičky (stezka 200 m za autobusovou zastávkou)

SBĚRNÝ DVŮR DOBŘEJOVICE
Zařízení se nachází u silnice Jesenice–Říčany, křižovatka Dobřejovice-Herink, 
100 m ve směru na obec Herink
T: 603 168 974, E: sddobrejovice@seznam.cz, www.sbernydvurdobrejovice.cz

Místní zpravodaj pro Popovičky, Nebřenice a Chomutovice vydává obec Popovičky. Pověřený zástupce OÚ Ing. Alexander Tuháček, odpovědná redaktorka  
Marti na Tuháčková, Tisk: PRINT PRODUKCE PRAHA s.r.o., Distribuce OÚ Popovičky, náklad 260 ks, Evidenční číslo MK ČR E 23326

12. 10. Špacír  
  procházka sousedícími obcemi Popovičky, 

Modletice, Dobřejovice a Herink

říjen  Sázení stromů  
  pokračování sázení stromů 

s www.sazimestromy.cz

2. 11. Lampionový průvod  
  sraz u OÚ, pohoštění u dětského hřiště 

Na Stádlech 

9. 11.  Podzimní úklid obcí  
  sraz u ČOV Na Stádlech, u OÚ 

v Chomutovicích nebo u hřbitova 

v Popovičkách

5. 12. Mikulášská nadílka  
  na náměstí OAKS Prague v Nebřenicích 

7. 12. Sousedské posezení  
  zámecký sál v Modleticích – doprava tam 

a zpět zajištěna

15. 12. Adventní setkání a koncert v kostele 
  Chomutovice na návsi / kostel sv. 

Bartoloměje v Popovičkách 

24. 12. Štědrovečerní půlnoční mše 
  kostel sv. Bartoloměje v Popovičkách 

Přehled kulturních 
akcí v Popovičkách 
na rok 2024



HUMŘI
A KREVETY
HUMŘIHUMŘI

Chuť moře v srdci Oaks

12. – 20. 10.  2024

Dubová 30, 251 01 Popovič ky   +420 703 150 150   delibistro.oaksprague.cz    labottegaoaks


